



## 鸽源新城疫病毒全基因组序列分析及致病性研究

胡北侠<sup>1</sup>, 杨少华<sup>1</sup>, 张会娟<sup>2</sup>, 伊惠<sup>2</sup>, 张伟<sup>2</sup>, 王莉莉<sup>3</sup>, 许传田<sup>1</sup>, 张琳<sup>1</sup>, 黄庆华<sup>1</sup>, 张秀美<sup>1\*</sup>

(1.山东省农业科学院畜牧兽医研究所 山东省畜禽疫病防治与繁育重点实验室, 济南 250100; 2.山东农业大学动物科技学院, 泰安 271018; 3.山东省微山县畜牧局, 微山 277600)

## Complete Genome Sequence Analysis and Pathogenicity of Newcastle Disease Virus I isolated from Pigeons

HU Bei-xia<sup>1</sup>, YANG Shao-hua<sup>1</sup>, ZHANG Hui-juan<sup>2</sup>, YI Hui<sup>2</sup>, ZHANG Wei<sup>2</sup>, WANG Li-li<sup>3</sup>, XU Chuan-tian<sup>1</sup>, ZHANG Lin<sup>1</sup>, HUANG Qing-hua<sup>1</sup>, ZHANG Xiu-mei<sup>1\*</sup>

(1.Shandong Key Lab of Animal Disease Control and Breeding, Institute of Animal Science and Veterinary Medicine, Shandong Academy of Agricultural Sciences, Jinan 250100, China; 2.College of Animal Science, Shandong Agricultural University, Tai'an 271018, China; 3.Weishan Bureau of Animal Science and Veterinary, Shandong Province, Weishan 277600, China)

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献 \(19\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net